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Protokół nr 35/2022 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Mszana 
w dniu 24 sierpnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2022 r. o godz. 14:30, a zakończono o 
godz. 15:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji. Obrady były prawomocne. 
Obecni: 

1. Rafał Bura 
2. Magdalena Herman 
3. Celina Mizia 
4. Tomasz Mrowiec 
5. Elżbieta Skorupa 
6. Ewa Wawrzyczny. 

Nieobecny był Radny Roman Goik. 
Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. 
W posiedzeniu wzięli również udział: Wójt Mirosław Szymanek oraz pracownicy 
Urzędu Gminy.  
Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia 

Posiedzenie otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji Pan Rafał Bura. Po 
stwierdzeniu prawomocności obrad powitał radnych i gości i przedstawił 
porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 22 

czerwca 2022 r.  
3. Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku 

szkolnego 2022/2023. 
4. Członkostwo Gminy Mszana w związkach międzygminnych, spółkach i 

stowarzyszeniach. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu 
Protokół z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dnia 22 czerwca 2022 r. 
radni otrzymali w materiałach. Nie było uwag do protokołu.  
Prowadzący obrady zarządził jego przegłosowanie. Głosowało 6 radnych. Było 6 
głosów „za”.  Protokół został przyjęty. 



 2

Punkt 3. Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego 
roku szkolnego 2022/2023. 

Informację o stanie przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia 
nowego roku przedstawili kolejno dyrektorzy placówek: 
 Pani Anna Holona – Dyrektor Szkoły Podstawowej z Oddziałami 

Przedszkolnymi w Gogołowej 
Rok szkolny rozpocznie 120 uczniów w 8 oddziałach klas I-VIII oraz 50 
przedszkolaków w 2 oddziałach przedszkolnych. W SP 13 uczniów posiada 
orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego. Naukę będzie kontynuowało 2 
uczniów z Ukrainy (w kl. II i VIII).  
W SP zatrudnionych jest 26 nauczycieli (w tym 1 przebywa na urlopie dla 
poratowania zdrowia, 1 przechodzi na emeryturę, 1 przebywa na urlopie 
macierzyńskim).  
W oddziałach przedszkolnych zatrudnionych jest 10 nauczycieli (w tym 1 
przebywa na urlopie dla poratowania zdrowia, 1 został oddelegowany do prac 
w ZNP). Obecnie nie występują braki kadrowe. 
Podczas wakacji przystąpiono do realizacji projektu „Zielona pracownia”, prace 
są na ukończeniu. Od 1 września można będzie korzystać z nowoczesnej 
pracowni do edukacji ekologicznej. Przy szkole zostały wykonane dwa podjazdy 
oraz wyznaczono miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych. 
Dzięki środkom pozyskanym z Fundacji JSW szkoła realizuje projekt „W krainie 
książek”.  
22 sierpnia br. odbył się przegląd budynku pod względem BHP. Nie stwierdzono 
nieprawidłowości. Organizacja pracy placówki będzie dostosowana do 
wytycznych przeciwepidemicznych GIS-u z dnia 11 marca 2022 r. Nauczyciele są 
w trakcie przygotowania sal lekcyjnych do rozpoczęcia zajęć. Nauczyciele 
oddziałów przedszkolnych będą przeprowadzali spotkania z rodzicami 
dotyczące organizacji pracy w nowym roku szkolnym, w dniu 31 sierpnia br. w 
szkole odbędą się Dni Otwarte dla przedszkolaków. 
Szkoła Podstawowa wraz z oddziałami przedszkolnymi jest przygotowana na 
rozpoczęcie roku szkolnego 2022/2023. 
 Pani Dorota Pukowiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mszanie 
Nowy rok szkolny w SP w Mszanie rozpocznie 340 uczniów, w tym 14 z Ukrainy, 
w 16 oddziałach. Zatrudnionych jest 38 nauczycieli, w tym 32 na pełny etat, 6 w 
niepełnym wymiarze. Wśród nauczycieli są także: nauczyciel świetlicy (2), 
pedagog szkolny (2), doradca zawodowy, pomoce nauczyciela (2). 1 nauczyciel 
odszedł na emeryturę, 1 na świadczenie kompensacyjne. 
Uczniów z orzeczeniami o potrzebie kształcenia specjalnego jest 12.  
W okresie wakacyjnym nie przeprowadzono większych remontów, szkoła jest 
po przebudowie, dokonano jedynie drobnych napraw, wymieniono i 
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pomalowano deski w ławkach przy szkole, przeprowadzono generalne 
sprzątanie pomieszczeń oraz terenu wokół szkoły. 
Przeglądu budynku pod względem BHP dokonano 19 sierpnia br. Nie 
stwierdzono uchybień. Organizacja pracy szkoły będzie dostosowana do 
wytycznych przeciwepidemiologicznych GIS-u z dnia 11 marca 2022 r. 
Nauczyciele są w trakcie przygotowania sal lekcyjnych do rozpoczęcia zajęć. Od 
września w szkole będzie realizowany projekt „Teatr oraz muzyka dla starszaka i 
dla smyka”. Środki na ten cel pozyskano z Fundacji JSW. 
Pod koniec sierpnia rozpoczęły się prace nad montażem oświetlenia boiska 
szkolnego. Inwestycja jest finansowana z funduszy Rady Sołeckiej. Zakończenie 
robót  przewidziane jest na 3 października. 
 Pani Urszula Wrońska – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Połomi: 
Od 1 września do Zespołu uczęszczać będzie 382 dzieci w 20 oddziałach, w tym: 
250 uczniów SP w 14 oddziałach i 136 przedszkolaków w 6 oddziałach. 5 
uczniów SP posiada orzeczenia o potrzebie kształcenia specjalnego. 
W Zespole łącznie zatrudnionych jest 39 nauczycieli, w tym nauczyciel 
bibliotekarz, nauczyciel świetlicy, pedagog, pedagog specjalny, psycholog oraz 
logopeda. Obecnie nie występują braki kadrowe. 
W szkole podczas wakacji nie przeprowadzono żadnych remontów. Obecnie 
trwają kompleksowe prace porządkowe na terenie szkoły i przedszkola oraz w 
obejściu budynku. 22 sierpnia odbył się przegląd budynku pod względem BHP. 
Nie stwierdzono nieprawidłowości. 
Nauczyciele szkoły i przedszkola zostali zobligowani do przygotowania sal 
lekcyjnych do prowadzenia zajęć do dnia 30.08.2022. Dyrektor oraz nauczyciele 
przeprowadzą 30 sierpnia spotkania z rodzicami dotyczące organizacji 
przedszkola w nowym roku szkolnym. Na 31 sierpnia zaplanowano Dzień 
Otwarty w przedszkolu dla dzieci nowoprzyjętych. 
 Pani Beata Tomanek – Dyrektor Przedszkola Wesoły Dzwoneczek w 

Mszanie:  
W roku szkolnym 2022/2023 w przedszkolu będzie funkcjonowało 6 oddziałów, 
czyli 150 wychowanków, w tym: 7-latków – 1, 6-latków – 34, 5-latków – 50, 4-
latków – 33, 3-latków – 32. Będzie również 1 dziecko z Ukrainy. Przedszkole 
zatrudnia 15 nauczycieli i specjalistów (w tym 1 osoba przebywająca na 
urlopie). Wakatuje na razie stanowisko pedagoga specjalnego. Jest 16 osób 
obsługi  (w tym 1 osoba przebywająca na urlopie) oraz 1 stanowisko 
kierownicze. 
W czasie wakacji w budynku przeprowadzono drobne remonty pogwarancyjne 
(likwidacja pęknięć, zacieków). Przegląd budynku pod względem BHP 
przeprowadzono 19 sierpnia br. – w normie. Przedszkole jest gotowe do 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 
Do informacji nie było pytań. 
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Punkt 4. Członkostwo Gminy Mszana w związkach międzygminnych, 
spółkach i stowarzyszeniach 

Informację Radni otrzymali w materiałach. Odczytał ją Przewodniczący Komisji 
Pan Rafał Bura. Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Do informacji nie było pytań. 

Punkt 5. Sprawy bieżące 
W tym punkcie głos zabierali: 
 Wójt Mirosław Szymanek – zwrócił uwagę, że wszystkie szkoły są ogrzewane 

gazem i wyraził nadzieję, że w okresie grzewczym nie nastąpią przerwy w 
dostawie tego paliwa. Będzie to jednak uzależnione od sytuacji na świecie, 
związanej z agresją Rosji na Ukrainę. Rosną również koszty gazu. Do tej pory 
stawka za metr sześcienny wynosiła 0,74 zł. W nowym przetargu PGNiG 
przedstawił ofertę na 1,15 zł. Przetarg nie został rozstrzygnięty. Wójt uczulił 
dyrektorów szkół, że być może będą konieczne szybkie decyzje w trakcie 
sezonu grzewczego. 

 Dyrektorki zapewniły, że szkoły są przygotowane do szybkiego przejścia na 
nauczanie zdalne. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Tomasz Mrowiec zadał pytanie, czy 
dyrektorzy szkół lub gmina w ramach zarządzania kryzysowego dostaną z 
wyprzedzeniem informację o możliwych przerwach w dostawie gazu. 

 Wójt odpowiedział – nie wiadomo. Trzeba być gotowym na różne 
scenariusze i reagować na bieżąco. Następnie Wójt poinformował, że z 
gminnych jednostek tylko Gminny Ośrodek Kultury i Rekreacji w Mszanie 
jest ogrzewany węglem. Już pojawiły się problemy z jego zakupem, Gmina 
wystosowała w tej sprawie pismo do PGG. 
Na zakończenie Pan Wójt podziękował dyrektorom za działania związane z 
przygotowaniem szkół i przedszkoli do nowego roku szkolnego. 

Punkt 6. Zakończenie posiedzenia 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rafał Bura zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
/-/  
Rafał Bura  
 
Protokołowała:   
/-/  
Mirosława Książek-Rduch                                                                                                                                              


